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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2013. április 24.-én 
megtartott, nyílt üléséről. 
 
Jelen vannak: Hrncsjár Mihályné polgármester 
 Cselovszki László alpolgármester. 
 Ivánszki Miklósné képviselő 
 Komjáthi Gábor képviselő 
 Kollár András képviselő 
 Kökényné Hipszki Judit képviselő 
  Katymári László képviselő 
  
 
 
Hrncsjár Mihályné polgármester köszönti a képviselő-testületi tagokat, az alpogármestert és a 
jegyzőt. A jelenléti ív alapján megállapította, hogy a képviselő-testületi ülésen 7-fő jelen van, 
így a képviselő-testület határozatképes, és az ülést megnyitja. 
 
Jegyzőkönyv-hitelesítőknek javasolja Ivánszki Miklósné és Kökényné Hipszki Judit 
képviselőket, akiket a Képviselő-testület egyhangúlag elfogadott. 
 
Ezek után a polgármester javaslatot tett az ülés napirendi pontjaira. 
 
 
 

1.) A 2012. évi költségvetési rendelet módosítása. 
2.) 2012. évi költségvetési beszámoló elfogadása 
3.)  Óvodai intézményfenntartói társulás tevékenységéről 

szóló tájékoztatás 
4.) A körjegyzőség 2012. évi tevékenységének érékelése 
5.) Tájékoztató a Veres Pálné Általános Iskola jelenlegi 

működéséről. 
6.) Egyebek 
 - a Pásztói Kistérség Többcélú Társulásának határozati 

javaslatának megtárgyalása, a társulás megszűnéséről. 
 - a társulás megszűnését követően kialakuló helyzet 

megtárgyalása a házi szociális gondozás és házi szociális 
étkezés tekintetében 

 - Szervezeti és Működési Szabályzat véleményezése. 
 - a Nemzetiségi Önkormányzattal kötött Együttműködési 

megállapodás felülvizsgálatot követő újbóli elfogadása. 
 - Az utcanév módosítással kapcsolatban bizottság 

létrehozása, tagjainak megválasztása. 
 - A belső ellenőrzésről szóló éves (összefoglaló) 

ellenőrzési jelentés megtárgyalása. 
 - 2014. évi koncepció megtárgyalása 
 - Iparűzési adórendelet módosítása. 
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Hrncsjár Mihályné: 
Az írásos meghívóban szereplő napirendeken kívül, még néhány egyéb kérdést is jó lenne ha 
megbeszélnénk, ami döntést egyenlőre nem igényel, csak véleményeztetni szeretném. 
Amennyiben hozzájárulnak, úgy kérem, hogy elsőként az iskola igazgatónőjét hallgassuk 
meg, mert más elfoglaltsága miatt, szeretne elmenni a beszámolóját követően.  
 
A képviselő-testület a napirendeket, a polgármester javaslatával együtt , egyhangúlag 
elfogadta. 
 
 

1.)  Tájékoztató a Veres Pálné Általános Iskola jelenlegi 
működéséről. 

Schreiner Éva: 
Sok szeretettel köszöntöm a testület tagjait, nagyon rég nem találkoztunk.  Január 1.-től az 
iskolánk fenntartója a Klébersberg Kúnó Intézményfenntartó Központ , a Pásztói 
Kistérséghez tartozunk, összesen 12 másik iskolával együtt . Az igazgató Nagy Kálmán Úr 
lett. 
Ezt az évet 136 tanulóval kezdtük, azóta ez a szám 130-ra csökkent. Béren 7 tanulónk van. 
Személyi összetételben nem történt változás, 12+1 fővel dolgozunk, 3 fő kisegítő 
személyzetünk, illetve egy 4 órás technikai dolgozónk van. 
Az átállás, hivatalosan zökkenőmentesen megtörtént, valójában ott tartunk, hogy elborít 
minket az adminisztráció. Csak példaként említem meg, hogy az éves költségvetésünk 
elkészítésére 12 óra állt rendelkezésünkre. Az ellátmányunk 10.000 forint összesen, minden 
számlánkat a KIK fizet ki. Új szakmai programot kellett készítenünk, amiben főként a 
nevelési vonatkozást kellett kidomborítanunk. A Hittan, illetve az erkölcstan oktatása 
kötelezővé vált, a heti 5 testnevelés illetve a szlovák nyelv heti 5+1 órában történő oktatása 
szintén. A diákoknak heti 52 órája lehet, tehát a gyerekeknek reggel nyolctól délután négyig 
tevékenységet kell biztosítani. A tanárok kötelező óraszáma maradt 22 óra, de további 10 
órában még tevékenységet kell folytatniuk a diákokkal. A kötelező minimum létszám 14 fő 
osztályonként. 
A következő tanévre vonatkozóan annyit mondtak nekünk, hogy nagy változásokra, egyenlőre 
nem kell számítani, iskolák, osztályok összevonása csak ott lehet, ahol nincs meg a 14 gyerek, 
de felmenő rendszerben, ami azt jelenti, hogy a leendő első, a leendő ötödik, és a leendő 
kilencedik osztályra vonatkoznak a kötelező létszámfeltételek. Az alkalmazott pedagógusok 
létszámát pedig úgy számolják majd ki, hogy a működő osztályok kötelező óraszámait 
összeadják, ezt osztják 22-vel, és amit ez a művelet kihoz, annyi tanár maradhat az iskolában. 
Nálunk 10,5 fő alkalmazható. Most csak Vanyarcról beszélek, mert Béren adott, hogy 1,5 
embernek lennie kell. 
Napközis státusz szeptembertől nem létezik, napközis foglalkozásokat a tanároknak a 
kötelező óraszámon felüli 10 órában kell ellátniuk. 
Információim szerint 1 osztályban mindenki ingyen kap majd tankönyvet, tartós tankönyvek 
lesznek az 1. és az 5. osztályban, ami azt jelenti, hogy a könyveket 2-3 évig fogjuk majd 
használni. 
A tehetséggondozás, az egyik fontos pillére a tevékenységünknek, csoportosan és egyénileg is 
foglalkozunk a gyerekekkel, ennek eredményeképpen Megyei és Országos versenyekre is 
eljutottunk velük. 
Röviden ennyit tudtam elmondani, és várom a kérdéseiket. 
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Cselovszki László: 
Szeretném megkérdezni, hogy milyen érzés, ha a gazdálkodás terén ennyire el kell 
gondolkodni, hogy mit, miből? 
 
Schreiner Éva:: 
Véleményem szerint a 12 iskolából 2 járt jól, a többi szenved. Számomra kegyetlenül 
kellemetlen, hogy nem tudok miből fizetni, például az Erdélyi utunkat zsebből finanszíroztuk 
meg, és azóta sem sikerült visszakapnunk. Több helyről is kaptunk kölcsönt, de ezt meg kell 
adni. Nagyon bonyolult, és nehézkes a szervezet.  
 
Cselovszki László: 
Hogyan hat a gyerekekre a reggel 8-16-ig tartó iskola? 
 
Schreiner Éva: 
A koncepció az, hogy tanításon kívül nevelési oktatást is tartunk. Az egész napos iskola, nem 
egész napos oktatást jelent. 
 
Kökényné Hipszki Judit: 
Az esti gimnázium sorsa? 
 
Schreiner Éva: 
Továbbra is működik, a változtatás a Gimnáziumot nem érinti. 
 
Kollár András: 
Mi lesz a tanárokkal szeptembertől? 
 
Schreiner Éva: 
A rajzot és a technikát bejáró tanár fogja tanítani. A matematika tanár elmegy, jelenleg nem 
tudom hogyan pótoljuk. A felsős tanárok nagy bajban lesznek mert nem jön ki a heti 22 
órájuk, hiszen csakis azt taníthatják amire szaktanárijuk van. 
 
 
Kollár András: 
Mivel nem vagyunk már fenntartók, én itt szeretném megköszönni az igazgatónőnek, hogy 
mégis eljött, és tájékoztatott minket. 
 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Köszönjük, hogy megtisztelt minket, és ezúton szeretném felajánlani a segítségünket, 
mindenben amiben csak lehetőségünk van. Igyekezzünk továbbra is jó kapcsolatot tartani. 
 
 
Amennyiben nincs több kérdés, vagy hozzászólás, úgy javaslom fogadjuk el határozatban a 
tájékoztatást. 
 
 
 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 
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Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete 
      59/2013.( IV. 24) számú képviselő-testületi határozat: 
 

1./ Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, megköszöni, és elfogadja a Veres 
Pálné Iskola igazgatójának tájékoztató jellegű beszámolóját. 
 
 
            Határidő: azonnal 

  Felelős: polgármester 
 

 
2.) A 2012. évi költségvetési rendelet módosítása. 
 

Hrncsjár Mihályné: 
Az írásos előterjesztés önök előtt van, minden módosítást eltérést a testület előzetes 
hozzájárulásával történt. Az anyag áttekinthető és egyértelmű. Amennyiben nincs kérdés, 
vagy hozzászólás,úgy javaslom fogadjuk el. 
 
 

Vanyarc Község Önkormányzat képviselő-testülete 7 igen szavazattal megalkotta a 
3/2013. (IV.26.) önkormányzati rendeletét az önkormányzat 2012. évi költségvetéséről 

szóló 2/2012. (II.18.) önkormányzati rendeletének módosításáról. 
 
 

3.) 2012. évi költségvetési beszámoló elfogadása 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Az előterjesztés egyértelmű és áttekinthető, az abban foglaltak tényszámok. Amennyiben 
kérdés hozzászólás nincs, úgy javaslom, fogadjuk el. 
 

Vanyarc Község Önkormányzat képviselő-testülete 7 igen szavazattal megalkotta a 
4/2013. (IV.26.) önkormányzati rendeletét az önkormányzat 2012. évi költségvetésének 

végrehajtásáról. 
 

4.) Óvodai intézményfenntartói társulás tevékenységéről 
szóló tájékoztatás  

Nagy Zsuzsanna: 
Tisztelt képviselő-testület! A beszámolómat nem a teljesség igényével készítettem el, 
igyekeztem rövid és lényegre törő lenni, ezért ha kérdésük van, arra szívesen válaszolok. 
Talán néhány létszámadatot mondanék még a kérdéseket megelőzően. 
A Vanyarci székhely óvodában 2005 szeptembere 1.-e óta, vagyis a társulás létrehozásának 
időpontjától 391 gyermeket neveltünk, a Béri tagóvodában pedig 127 gyermeket. 
Ma reggel kaptam meg a Béri tagóvoda óvónőjének írásos beszámolóját, amit, ha a testület 
igényel, most felolvasok. 
( beszámoló a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 
Hrncsjár Mihályné:  
Amennyiben van kérdés, vagy hozzászólás, úgy kérem azt tegyék meg! Kérem, hogy az 
óvodai intézményfenntartói társulás megszűntetéséről is hozzuk meg döntésünket a Béri 
Önkormányzat kérésének megfelelően. 
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Ivánszki Miklósné: 
Sajnálattal veszem tudomásul, hogy az Intézményfenntartói társulásunk 2013 szeptemberétől 
megszűnik. Én úgy gondolom, hogy Bér település ebből sokat profitált, és most, hogy ebből 
nincs anyagi haszna, önállóan kívánja működtetni az óvodáját. Csak remélni tudom, hogy 
szakmailag nem látják kárán a Béri gyermekek. 
 
Várnai Ildikó:  
Szakmailag ugyan nem tartoznak majd a Vanyarci óvodához, de mivel a hivatal közös, ezért a 
pénzügyi és egyéb munka továbbra is Vanyarcon marad. Tehát a Béri óvodának most új 
alapító okirata, majd önálló törzskönyvi bejegyzése lesz. 
 
Cselovszki László:. 
Azért nálam kezdi kiverni a biztosítékot, hogy a társulásnak csak anyagi okai voltak, és mikor 
ez a támogatás megszűnik, akkor már nincs ránk szükség. Szeretném megkérdezni az óvoda 
vezetőjét, hogy véleménye szerint a szétválást követően a szakmai minőség Béren változatlan 
marad, vagy csökkenni fog a színvonal? 
 
Nagy Zsuzsanna:  
Véleményem szerint csökkenni fog, de remélem, hogy nem lesz igazam. 
 
Cselovszki László: 
Változatlanul az a véleményem, hogy mikor már szakmailag rendbe tették a Vanyarciak, 
anyagilag jól jártak a Bériek, fejlesztettek, felújítottak, és mikor már nincs haszon belőlünk, 
akkor nem kellünk, ez nem túl etikus, de hajrá. 
 
Nagy Zsuzsanna: 
Én ezt nem akartam ennyire kiélezni, de valóban úgy volt a kezdetekkor, hogy a Béri 
óvodában nem volt pedagógiai program, nem voltak dokumentációk, nem voltak 
szabályzatok, és ezt mind a Vanyarci óvodavezetés pótolta. Persze azt sem kell elfelejteni, 
hogy ebből a társulásból nem a székhely önkormányzatnak volt gazdasági előnye, hanem a 
Béri tagóvodának. 
 
Komjáthi Gábor: 
Én nem sarkítanám ezt ki ennyire, mert szerintem ennek volt hozadéka, hiszen mint Szirák, 
mint Bér, azért fogadta el a közös hivatali székhelynek Vanyarcot, mert így teljesítettünk. 
 
Várnai Ildikó: 
Mivel úgy alakult, hogy már 3 település jegyzője lettem ezért úgy gondolom, hogy az, azért el 
kell mondani, hogy Bér település a társulás megszüntetésével anyagilag tényleg jobban jár. 
Nem védelmében mondom ezt, csak tényként. Tehát, Bérnek, mint pici településnek az is 
érdeke, hogy az óvónő bérét legalább megkapja finanszírozásba, hiszen anélkül nem tudja 
fenntartani az óvodáját. 
 
Kökényné Hipszki Judit: 
Én azért úgy gondolom, hogy a Béri óvodával a jó kapcsolat továbbra is fennmarad, és 
kölcsönösen segítik egymást. 
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Nagy Zsuzsanna: 
Természetesen mi is így gondoljuk, hiszen a 2 csoportunkkal, már mi is a kisóvodák közé 
tartozunk, nincs is más lehetőség, mint, hogy továbbra is segítjük egymást. 
Amennyiben a beszámolóhoz nincs több kérdés, úgy szeretném kérni, hogy a Vanyarci óvoda 
alapító okiratának még egy ponton történő módosításához a testület hozzájárulni 
szíveskedjen. 
Az elmúlt ülésen már elfogadták a módosító javaslataimat, de egy helyen még szükség lenne 
változtatásra, mivel a sajátos nevelési igényű gyermekek óvodai nevelésének feltételei nem 
minden esetben állnak rendelkezésünkre, és anyagilag nem is tudnánk megoldani megfelelő 
szakember foglalkoztatását, ezért kérem, fogadják el, hogy a szövegezésbe a következő 
mondat kerüljön: Biztosítja az enyhén fogyatékos sajátos nevelési igényű gyermekek óvodai 
ellátását. 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Szerintem ez így támogatható, javaslom, fogadjuk el. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete 
      60/2013.( IV. 24) számú képviselő-testületi határozat: 
 

1./ Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, elfogadja a Vanyarci Napsugár 
Óvoda alapító okiratának módosítását, miszerint az alapító okirat 7. pontjának helyébe a 
következő szöveg lép. 
Biztosítja az enyhén fogyatékos sajátos nevelési igényű gyermekek óvodai ellátását. 
 
 
            Határidő: azonnal 

  Felelős: polgármester 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Köszönöm, és ha nincs több hozzászólás, úgy javaslom a vezető óvónő beszámolójának 
elfogadását is, valamint az Intézményfenntartói társulás megszüntetésére vonatkozó 
döntésüket. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete 
      61/2013.( IV. 24) számú képviselő-testületi határozat: 
 

1./ Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, elfogadja a Vanyarci Napsugár 
Óvoda, vezető óvónőjének beszámolóját az óvodai társulás működésének tapasztalatairól. 
 
 
            Határidő: azonnal 

  Felelős: polgármester 
 
 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 
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Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete 
      62/2013.( IV. 24) számú képviselő-testületi határozat: 
 

1./Vanyarc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy döntött, hogy. a 2005-ben Bér 
Község Önkormányzatával közösen létrehozott Óvodai Intézményfenntartói társulását 2013. 
augusztus 31. napjával felbontja. 
 
 
            Határidő: augusztus 31 

  Felelős: polgármester 
 

5.) A körjegyzőség 2012. évi tevékenységének érékelése 
 
 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Átadom a szót a jegyzőnőnek, tegye meg szóbeli kiegészítését. 
 
 
Várnai Ildikó: 
Mindent leírtam az előterjesztésben, amennyiben van kérdésük, úgy arra szívesen válaszolok. 
 
Kollár András: 
Én remélem, hogy az aljegyző távozásával és az új jegyzői asszisztens munkába lépésével 
végre helyre áll a rend. 
 
Várnai Ildikó: 
Én nagyon örülök, az új kollégának, fiatal lelkes precíz, és valóban tenni akar. Jól és gyorsan, 
és főként már majdnem önállóan dolgozik. Nagy előnye még, hogy valódi lokálpatrióta, és 
valóban valamiféle irányvonalat fejlesztést, és rendet, rendszert képvisel. 
Most a legnagyobb gondunk, hogy a Sziráki ÁSZ vizsgálatról szóló jelentéstervezet már 
megérkezett, és óriási munka lesz, hogy a megállapításokra készítendő intézkedési tervet 
végre tudjuk hajtani. Igaz, hogy az ellenőrzött időszak 2009- és 2011 közötti időszak volt, de 
ez nem változtat azon a tényen, hogy nekünk most kell mindent rendbe tenni. A szabályzatok 
nagy része már rendben van, de vannak még pótolandó mulasztások. 
Egyelőre úgy kell elképzelni, mint 3 önálló hivatalt, hiszen a döntéshozatal a településeken, 
külön-külön történik, de a cél, hogy minél inkább egységesíteni tudjunk. Hosszú időnek 
kellett eltelnie, hogy a testületek ne úgy tekintsenek ránk, mint a „nagy testvér” 
akadékoskodásaira, hanem elfogadjanak minket saját hivataluknak, és személy szerint engem 
is el kellett fogadniuk Sziráki, és Béri jegyzőnek, aki az ö érdekeiket ugyanúgy képviseli, 
mint Vanyarcét. A magam részéről már látok elmozdulást, sőt a Sziráki testület részéről 
nagyon sokat. Vesznek át a döntéseik során Vanyarcon már működő példákat, de tőlük is 
sokat lehet tanulni, és egyre inkább azt látom, hogy Bérről is Szirákról is jönnek új ötletek 
amit a Vanyarciak is hasznosítanak. Remélem, ez a folyamat egyre inkább természetessé 
válik, és inkább segítenek egymásnak a települések, akár közös pályázatokkal, akár más 
módon. Különösen a Béri polgármester Úrtól kapok sok segítséget. 
 
Kollár András: 
Tudjuk, hogy milyen nehéz ez a feladat, és a magam részéről köszönöm a jegyzőasszonynak 
és az egész apparátusnak a munkáját.  
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Hrncsjár Mihályné: 
Amennyiben nincs több hozzászólás, úgy javaslom fogadjuk el a beszámolót. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete 
      63/2013.( IV. 24) számú képviselő-testületi határozat: 
 

1./ Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, elfogadja a Vanyarci Közös Hivatal 
jegyzőjének tájékoztató beszámolóját. 
 
            Határidő: azonnal 

  Felelős: polgármester 
 
 
 
 

6.) Egyebek 
 - a Pásztói Kistérség Többcélú Társulásának 

határozati javaslatának megtárgyalása, a társulás 
megszűnéséről. 

 
Hrncsjár Mihályné: 
A kistérség által készített határozati javaslat, valamint az írásos előterjesztés önök előtt van. 
Kérem hozzászólásaikat. 
 
Cselovszki László: 
Én nem akarom azt elfogadni ami a 3. pontban szerepel, miszerint Pásztó Város tulajdonába 
adjuk a vázrajzon feltüntetett helyiségeket. 
Továbbá azt sem, hogy például Bujáké legyen a Busz, stb. „Nálunk volt eddig, akkor miénk 
marad” ez nem elosztási elv. Ilyen csak a mesében van, hogy közösen pályáztunk, nyertünk, 
majd az elnyert támogatásból vásárolt eszköz annál marad az elosztásnál, aki eddig használta. 
Én ezt nem fogadom el, bár ez csak az én véleményem. 
 
Kollár András: 
Nem adunk ingyen senkinek, semmit, becsültesse fel a társulás a közös vagyont, és azt 
követően ossza fel a társult tagönkormányzatok között. 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Jó, akkor azt azért el tudjuk fogadni, hogy június 30.-ával megszűnjön a társulás, de a 
vagyonfelosztással kapcsolatos javaslatot, akkor nem. 
 
Kollár András: 
Nekem az a kérdésem a polgármesterasszonyhoz, hogy a társulási tanács valóban foglalkozott 
ezzel a kérdéssel? 
Egyszerűen nem is értem, hogy ezt az előterjesztést Sisák Úr, mint a társulási tanács elnöke 
terjeszti elő, vagy mint Pásztó Város polgármestere. 
 
Hrncsjár Mihályné: 
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Én úgy látom, hogy elnökként terjesztette elő. Szerintem egy kicsit lépjünk tovább is, mert 
minket ez a megszűnés annyiban érint, hogy a Házi szociális gondozás, illetve a házi szociális 
étkezés, mint kötelező önkormányzati feladat ellátását a továbbiakban nekünk kell 
megoldanunk. 
Erre találtunk egy működőképesnek tűnő megoldást, miszerint a Baptista Szeretetszolgálat át 
tudná vállalni a házi szociális gondozást tőlünk. Egy megállapodást készítettek, mely szerint 
2013 július 1.-től a feladatellátást teljes egészében ők veszik át. Amennyiben ennek aláírására 
a testület felhatalmazást ad, úgy ez a kérdés megoldódik. Maradna azonban a házi szoc. 
étkeztetés, melyre működési engedélyt kérünk az önkormányzatunk részére, majd azt 
követően az eddigi szociális gondozóval, -( aki nem kerülne át a Baptistákhoz, így a 4 órás 
munkaviszonya a kistérséggel is felszabadulna)- megoldódna ez is, hiszen rendelkezik az 
ehhez szükséges képesítéssel, a főzés pedig továbbra is a Vanyarci konyhán történne. 
Tehát, ha a Baptista szeretetszolgálat át tudja venni a házi szociális gondozási feladatellátást, 
akkor ahhoz nem kellene kiegészítő támogatást fizetnünk, mert a normatívából ők ezt meg 
tudják oldani. A házi szociális étkeztetési feladatok ellátására, pedig az önkormányzatunk 4 
órában alkalmazná közalkalmazottként a Berceliné Hobdadni Máriát. 
 
 
Kollár András: 
Az előzőekben tárgyaltakra visszatérve egy kicsit, az előbb sikerült informálódnom. A Sisák 
Úr előterjesztése a társulási tanács elnöksége elé nem volt beterjesztve, azt ugyan mint elnök 
terjesztette a települések elé, de ebben nem volt a társulás elnökségének semmiféle döntése. 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Mivel a társulási tanács tagjaként, én magam sem hallottam még a vagyonfelosztás módjának 
ezt a verzióját, így javaslom, hogy fogadjuk el a társulás jogutód nélküli megszűnését, a 
vagyonfelosztásról pedig akkor hozzunk döntést, ha tisztán látunk. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal,1 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete 
      64/2013.( IV. 24) számú képviselő-testületi határozat: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, megtárgyalta az önkormányzat 
társulásainak felülvizsgálatával kapcsolatos előterjesztést és a következő határozatot hozta: 
 

1. Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Pásztói Kistérség Többcélú 
Társulása tagönkormányzatai közös szándékának ismeretében a Pásztói Kistérség 
Többcélú Társulásának 2013. június 30-ával történő jogutód nélküli megszűnéséről 
dönt. 

2. A Társulási Megállapodás VIII. fejezetében foglaltak szerint vagyonfelosztási 
szerződésben kell dönteni a társulás vagyonáról. A szerződéstervezetet a Társulás 
2013. áprilisi ülésére javasoljuk előterjeszteni. 

3. A társulás megszüntetéséhez szükséges a tagönkormányzatok tartozásainak rendezése, 
valamint a Társulat tartozásainak rendezése 2013. április 30-ig 

4. A Társulás által fenntartott Területi Gondozási Központ fenntartását a telephelyek, 
illetve szolgáltatások működtetését, a feladatokat ellátó közalkalmazottat, az azokat 
korábban fenntartó, működtető önkormányzatok 2013 július 1-el átveszik, Vanyarc 
Község Önkormányzata a Házi Szociális étkeztetésre a működési engedélyt megkéri, 
azt követően a feladatot önállóan ellátja.  
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            Határidő: azonnal 

  Felelős: polgármester 
 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Most kérem a felhatalmazásukat a Baptista Szeret szolgálattal történő feladat ellátási 
szerződés megkötésére 2013 július 1.-től. 
 
 
 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal,1 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta: 
 
 
 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete 
      65/2013.( IV.24) számú képviselő-testületi határozat: 
 

1./ Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, úgy döntött, hogy a Pásztói Kistérség 
Többcélú Társulásának jogutód nélküli megszűnését követően a házi szociális gondozást mint 
kötelezően ellátandó önkormányzati feladat ellátást, a Baptista Szeret szolgálat útján kívánja 
ellátni.  
2./ Felhatalmazza a polgármestert a feladat ellátási szerződés aláírására. 
3./ A házi szociális étkeztetést Vanyarc Község Önkormányzata 2013 július 1.-ét követően 
maga látja el. A képviselő-testület felkéri a jegyzőt a működési engedély beszerzésére. 
 
 
           Határidő: 2013 július 1. 

  Felelős: jegyző, polgármster 
 
 

( A feladat ellátási szerződés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 

    - Szervezeti és Működési Szabályzat véleményezése 
Hrncsjár Mihályné: 
A testület javaslatainak figyelembevételével, és azok beépítésével, valamint a 
jogszabályváltozások átvezetésével elkészült a SZMSZ. Mindannyian megkapták, kérem 
hozzászólásaikat. 
 
Kollár András: 
A XI. fejezet belső ellenőrzésre vonatkozó része, azt jelenti, hogy létre fogunk hozni egy 
társulást erre a feladatra? 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Folynak a tárgyalások a belső ellenőrzés megoldásának a sorsáról. Amennyiben lehetséges, 
úgy inkább önállóan szeretnénk megoldani, de Palotásról már elindult egy kezdeményezés 
egy mikro térségi társulás létrehozásának lehetőségéről. Természetesen ezen a szövegrészen 
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aszerint módosítunk majd, hogy hogyan alakul a helyzet. Belső ellenőrzés lesz, a kérdés, hogy 
társulásban, vagy önállóan. 
 
Katymári László: 
A rendelettervezetet én viszonylag pontosnak tartom az előzőhöz képest, mindössze egy szót 
szeretnék kivenni belőle, miszerint a civil szervezeteket akkor kell meghívni ha az adott 
témában érintettek. 
 
Várnai Ildikó: 
Törlöm ezt a kifejezést, tehát valamennyi civil szervezet kaphat meghívót az ülésre, de kérem, 
engedjék meg, hogy beleírjuk, hogy a meghívó megküldése történhet mailben is. 
 
Katymári László: 
Részemről elfogadható. 
 
Várnai Ildikó: 
Amennyiben nincs kiegészítési, módosítási javaslat, úgy el is lehet fogadni. A mellékletek 
ben nem történt változtatás, mindössze a hivatal SZMSZ-e került átdolgozásra körjegyzőségi 
hivatalról közös hivatalra, valamint bekerült a mellékletek közé a Vanyarci Szlovák 
Nemzetiségi Önkormányzattal megkötött felülvizsgált Együttműködési megállapodás. 
 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Amennyiben mindenkinek megfelel úgy Katymári László Úr módosítási javaslatával együtt 
fogadjuk el az új Szervezeti és Működési Szabályzatunkat, és egyben a régit helyezzük 
hatályon kívül. Reméljük, hogy a választásokig már nem kell módosítanunk rajta. 
 
 

Vanyarc Község Önkormányzat képviselő-testülete 7 igen szavazattal megalkotta a 
5/2013. (IV.26.) önkormányzati rendeletét Vanyarc Község Önkormányzatának 

Szervezeti és Működési Szabályzatáról, és egyben hatályon kívül helyezte a 3/2011. (III. 
30.) önkormányzati rendeletét. 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 

Nemzetiségi Önkormányzattal kötött Együttműködési 
megállapodás felülvizsgálatot követő újbóli 
elfogadása. 

Várnai Ildikó: 
A felülvizsgálat megtörtént, mindössze jogszabályváltozásokat kellett átvezetnünk rajta. A 
Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat elfogadta, kérem, fogadják el Önök is, amennyiben nincs 
kiegészítő vagy módosító javaslatuk. 
 
 
 
 
 
 
A képviselő-testület 7igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 
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Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete 
      66/2013.( IV.24) számú képviselő-testületi határozat: 
 

1./ Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, elfogadja a Vanyarci Szlovák 
Nemzetiségi Önkormányzattal kötött együttműködési megállapodást elfogadja az írásos 
előterjesztésnek megfelelően. 
 
 
Határidő: azonnal 

 Felelős: jegyző 
( Az együttműködési megállapodás a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 

Az utcanév módosítással kapcsolatban bizottság 
létrehozása, tagjainak megválasztása. 

 
Hrncsjár Mihályné: 
A Magyar Tudományos Akadémia állásfoglalása megérkezett. Most a Bizottság Tagjainak 
megválasztása a soron következő lépés. 
Javaslom a tagok sorába Duhonyi József alpolgármestert, Cselovszki László alpolgármestert, 
és Kollár András képviselő Urat. 
 
 
 
Kollár András: 
Köszönöm a felkérést, de nem vállalom a tagságot 
 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Akkor javaslom harmadik tagnak Nedeliczki Teréziát, beszéltem vele erről és azt mondta, 
hogy vállalja a felkérést. 
 
Aki ezzel egyetért, az kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselő-testület 6igen szavazattal,1 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta: 
 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete 
      67/2013.( IV.24) számú képviselő-testületi határozat: 
 

1./ Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, úgy döntött, hogy az utcanév 
módosítással kapcsolatos további eljárás lebonyolítására 3 tagú bizottságot hoz létre. A 
bizottság tagjainak sorába Duhonyi József alpolgármestert, Cselovszki László 
alpolgármestert, valamint Nedeliczki Teréz népművelőt választja. 
 
 
Határidő: azonnal 

 Felelős: jegyző 
A belső ellenőrzésről szóló éves (összefoglaló) 
ellenőrzési jelentés megtárgyalása. 
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Hrncsjár Mihályné: 
Az előterjesztés önök előtt van, amennyiben nincs hozzászólás, javaslom annak elfogadását. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal,1 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta: 
 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete 
      68/2013.( IV.24) számú képviselő-testületi határozat: 
 

1./ Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, úgy döntött, hogy a Pásztói Többcélú 
Kistérségi Társulás Munkaszervezete által készített éves belső ellenőrzési jelentésben 
foglaltakat elfogadja. Felkéri a jegyzőt a testület által már elfogadott intézkedési terv mielőbbi 
végrehajtására. 
 
 
Határidő: azonnal 

 Felelős: jegyző 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Köszönöm, és mielőtt továbbmennénk, szeretném elmondani, hogy nemrégiben kaptunk a 
Belügyminiszter Úrtól egy levelet, melyben köszönetét és elismerését fejezi ki azon 
önkormányzatok részére, akiket nem kellett konszolidálni. Továbbá javaslatokat kér tőlük arra 
vonatkozóan, hogy mivel tudná ezeket az önkormányzatokat kompenzálni. 
Az már tény, hogy azokat az önkormányzatokat, akik nem részesültek konszolidációban, úgy 
támogatják, hogy a pályázatokhoz nem kell önrészt vállalniuk. A későbbiekben majd 
beszélünk egy ilyen Belügyminisztérium által kiírt pályázati lehetőségről is. 
 
Kollár András:  
Végre a szennyvízkérdést kell megoldani. 
 
Komjáthi Gábor: 
Véleményem szerint a pályázatokon továbbra is indulni fognak azok az önkormányzatok is, 
akiket konszolidálni kellet, mert a saját bevételeik nagyobbak, mint például nekünk, és ebből 
bőven tudják vállalni a 10%-os önrészt. Tehát 3 év múlva a kormányzat ugyanitt fog tartani, 
és megint konszolidálni kell a felelőtlen önkormányzatokat. 
Én azt javaslom, hogy csak azok pályázhassanak, akiket nem kellett kisegíteni. 
 
Duhonyi József: 
Szerintem a szennyvízkérdés megoldását felesleges kérni, ez olyan mintha azt kérnénk, hogy 
Vanyarcra építsenek Űrállomást. 
Mindenki érzi, hogy a legfontosabb nekünk valóban a szennyvíz, és a közutak állapota. Eddig 
sem segítettek, ezután sem fognak. 
 
Várnai Ildikó: 
Szerintem írjuk meg többek között azt, hogy a pályázatok elbírálásánál jelentsen sorrendiséget 
is azon túl, hogy nem kell önrészt vállalni. 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Akkor ezt majd megfogalmazzuk, de kérem, akkor döntsünk arról, hogy a BM pályázat 
keretében mivel induljunk? 
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Az óvoda felújítást, a sport infrastrukturális fejlesztést, vagy a közbiztonság növelést célozzuk 
meg. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 
 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete 
      69/2013.( IV.24) számú képviselő-testületi határozat: 
 

1./ Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, úgy döntött, hogy a 8/2013. (III.29.) 
BM rendelet alapján kiírásra került pályázaton a kötelező önkormányzati feladatot ellátó 
intézmények fejlesztése, felújítása keretén belül az óvoda felújítására kíván pályázatot 
benyújtani. 
2./ A pályázat elkészítésére, és benyújtására felkéri a jegyzőt. 
 
Határidő: május 2. 

 Felelős: jegyző 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Köszönöm, és most átadom a szót a Művelődési házunk rekonstrukciójára lefolytatott 
közbeszerzési eljárás bíráló bizottságának elnökének, hogy ismertesse, hol tartunk, és 
tudomásom szerint döntést is tudunk hozni a kivitelező kiválasztásáról. 
 
Duhonyi József: 
Ha hosszú ideig is tartott, de a végére értünk a kiválasztási (közbeszerzési) eljárásnak. Mint 
Önök is tudják, ez egy meghívásos pályázat volt. 12 kivitelezőt hívtunk meg, ebből a 
helyszíni bejárást követően  7 vitte el a dokumentációt. 
Most abban kell döntést hoznunk, hogy a testület a közbeszerzési  eljárást eredményesnek 
nyilvánítja,majd abban, hogy a 7 beadott pályázatot, illetve ajánlatot érvényesnek nyilvánítja, 
majd a legjobb, illetve legalacsonyabb ajánlatot tevő kivitelezőt nyertes ajánlatnak nyilvánítja. 
Az eljárás során 5 versenytárgyalást folytattunk le a résztvevők hozzájárulásával, melynek 
során kialakult a végleges kivitelezési árajánlat. Ezek alapján az első három legjobb ajánlatot 
adó sorrendje a következő: 
A legdrágább ajánlatot adta a Kántherm Kft.51.400.000 forint  nettó,ezt követte az R-Carner 
Service Kft.50.500.000 forint nettó ,majd a Konstart Kft. 49.600.000 forint összegre adta a 
legalacsonyabb árajánlatot a kivitelezésre. Mivel a kiírásunkban a bírálati szempont az volt, 
hogy a nyertes a legalacsonyabb árajánlatot benyújtó kivitelező lesz, így nem kérdés, hogy a 
bíráló bizottság nevében a nyertes kivitelezőre a javaslatom a Konstant Kft. kiválasztása. A 
másik bírálati szempontunk az volt, hogy munkanélküli, illetve álláskereső foglalkoztatását 
vállalja az ajánlattevő. Mivel mind a 7 ajánlatot benyújtó 5 fő munkanélküli foglalkoztatását 
vállalta, így a nyertesre tett  javaslatunk kizárólag az ajánlati ár alapján került meghatározásra. 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Amennyiben nincs kérdés vagy hozzászólás, úgy hozzuk meg a döntéseinket annak édekében, 
hogy mielőbb megkezdhessük a kivitelezést. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 
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Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete 
      70/2013.( IV.24) számú képviselő-testületi határozat: 
 

1./ Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, úgy döntött, hogy a Közösségi Ház 
Rekonstrukció Vanyarcon kivitelezésére kiírt, és lefolytatott közbeszerzési eljárást 
eredményesnek nyilvánítja. 
 
Határidő: azonnal 

 Felelős: jegyző, polgármester 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 
 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete 
      71/2013.( IV.24) számú képviselő-testületi határozat: 
 

1./ Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, úgy döntött, hogy a Közösségi Ház 
Rekonstrukció Vanyarcon kivitelezésére kiírt, közbeszerzési eljárás során a Kántherm Kft, az 
R-Carnet Service Kft., a Konstart Kft., a Csepeli Búvár Kft., a Nobiris Hungária Kft., és a 
Diagrál Kft. által  benyújtott ajánlatokat érvényesnek nyilvánítja. 
 
Határidő: azonnal 

 Felelős: jegyző, polgármester 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal,1 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta: 
 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete 
      72/2013.( IV.24) számú képviselő-testületi határozat: 
 

1./ Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, úgy döntött, hogy a Közösségi Ház 
Rekonstrukció Vanyarcon kivitelezésére kiírt, közbeszerzési eljárás során a Konstart Kft. 
( 2040 Budaörs, Bor utca 41/B) által benyújtott ajánlatot nyertes ajánlatnak nyilvánítja. 
2./ Felhatalmazza a polgármester a nyertes ajánlattevővel a kivitelezési szerződés aláírására. 
 
Határidő: azonnal 

 Felelős: jegyző, polgármester 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Mint arra Önök is emlékeznek, nemrégiben arról született döntés, hogy a konyhai dolgozók 
munkaideét 6 órásra csökkentsük. Tettük mindezt azért, hogy senkinek ne keljen 
megszüntetni a munkaviszonyát, de mégis valamennyire csökkenteni tudjuk azt a hiányt ami a 
költségvetésünkben keletkezett többek között a konyha nagyarányú ráfizetéses 
működtetéséből. 
Megkeresett engem a napokban az Mladoniczkiné Táborszki Ilona ,és arra kért, hogy a 
testület előtt kifejthesse a véleményét és tapasztalatait a döntés következményeiről. Ha 
megengedik akkor átadom a szót neki, kérem hallgassák meg az érveit. 
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Mladoniczkiné Táborszki Ilona : 
Szeretnék kiosztani egy írásos anyagot, amely főként adatokat tartalmaz, hogy 
összehasonlíthatóak legyenek az adatszámok az idei évvel. Természetesen erre az évre csak az 
az első negyedévet tudtam kiírni, de ebből is lehet látni, hogy semmivel sem kevesebb a 
munkánk mint tavaly. 
Ezekből a kimutatásokból egyértelműen kitűnik, hogy az adagok száma nem csökkent. Tehát 
ugyanezt a munkát kellene elvégeznünk 6 órában, mint amit eddig 8 órában végeztünk. Nem 
mondom azt, hogy lehetetlen, de nagyon nehéz. 
Ha már mindenáron megtakarítást akarunk elérni, akkor legyen az júliusban, és augusztusban, 
amikor kevés gyermek jár óvodába, és az iskolában nyári szünet van. Legyen az, hogy ebben 
a 2 hónapban 6 órában dolgozzunk, hiszen a kimutatás alapján akkor is 600.000 forint 
megtakarítást tudnánk elérni. 
A végén még találnak egy táblázatot, amelyben kiszámoltam, hogy további 500.000 forint 
megtakarítást tudnánk elérni ha a START munkaprogram keretében megtermelt alapanyagot 
felhasználjuk. Ez több mint 1.000.000 forint megtakarítás. Kérem a testületet gondolja át még 
egyszer a döntését. 
 
Duhonyi József: 
Az a baj, hogy az óvoda ezt elvi síkon közelíti meg, pedig ez szigorúan pénzügyi probléma. 
Amire nincs fedezet azt nem tudjuk kifizetni. Ez ennyire egyszerű. Ez nem jó szándék 
kérdése, hanem tény.  A döntésnél igyekeztünk figyelembe venni olyan körülményeket, hogy 
senki ne veszítse el a munkáját. Ennél többet egyszerűen nem tudunk tenni. Az alapdöntés 
arról szólt, hogy egyáltalán fenn tudjuk tartani a konyhát, vagy sem. Ha bezárnánk, és 
vásárolnánk az ebédet akkor körülbelül ugyanennyibe kerülne, csak ne lenne rajta több 
milliós bérköltség. Az, hogy dolgozni kell, és sokat, az nem indok. Dolgozni mindenkinek 
sokat kell a mai világban, és még csak arra sincsenek rákényszerítve, hogy órákat utazzanak.  
 
Helyben dolgoznak, egy kicsivel többet. Az önkormányzat dönthetett volna a konyha 
bezárásáról is, és akkor mindenki szakácskodhatott volna, ott ahol akar. 
 
Mladoniczkiné Táborszki Ilona 
A konyha az a terület, ahol a munkaidő maximálisan ki volt dolgozva eddig is. Természetesen 
megcsinálhattuk volna, hogy nem készül el az ebéd délre, de nem tettük. 
 
Komjáthi Gábor: 
A gyermekétkeztetés eleve alulfinanszírozott. Nem a dolgozók béréből keletkezik a hiány, 
hanem abból, hogy a kormány ennek a feladatnak az ellátására, nem ad elegendő pénzt. 
 
Várnai Ildikó: 
Ez valóban így van, tehát hiány akkor is lenne ha vásárolnánk az élelmet, de nem mindegy, 
hogy mekkora. Több milliós eltérés van a hiány összegében akkor ha a konyhát mi 
üzemeltetjük. 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Az önkormányzat a döntése során minden megoldási lehetőséget mérlegelt. Az is elhangzott, 
hogy visszakerülhetnek 8 órába, ha növelni tudjuk az adagszámot. Én megkerestem a Sziráki 
iskolát, mint az egyetlen lehetséges vásárlót, de a jelenlegi beszerzési áraikkal nem tudunk 
versenyezni. A Vanyarci konyhán lényegesen drágább az előállítási költség, tehát nem kérnek 
tőlünk. Verseny van a piacon, aki olcsóbban tudja adni attól vesznek.  
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Mivel a konyhai alkalmazottak köztisztviselők, a bérköltség nagyon magas. Ez nem azt 
jelenti, hogy sokat keresnek, de a munkáltatónak a járulékokat is fizetni kell, így az éves 
bérköltség meghaladja az 5, 8 millió forintot.  
Még hosszan tudunk vitatkozni erről, de mivel pénzügyileg nincs lehetőségünk a döntés 
megváltoztatására, így kérem a testületet, hogy aki továbbra is úgy gondolja, hogy a konyhai 
dolgozók 6 órában végezzék a munkájukat, az kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 
 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete 
      73/2013.( IV.24) számú képviselő-testületi határozat: 
 

1./ Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, úgy döntött, hogy a konyhai 
dolgozók továbbra is napi 6 órában végezzék munkájukat. 
 
Határidő: azonnal 

 Felelős: jegyző, polgármester 
 

 
Mladoniczkiné Táborszki Ilona 
Továbbra is nehezményezzük azt a módot, hogy az önkormányzat kizárólag a konyhai 
dolgozókon próbálja behozni a hiányt. Pont ott, ahol termelő munka folyik. Alulfinanszírozott 
itt a könyvtár is, mégsem történt semmi. 
 
Hrncsjár Mihályné: 
A márciusi ülésünkön döntöttünk arról is, hogy az ételmaradékért, úgy, mint régen, pénzt 
kérünk. Nem nagy bevétel, de most minden fillért igyekszünk megtakarítani. Javaslom, hogy 
május 1.-től határozzuk meg az ételmaradék árát 140 Ft+ Áfa/ kanna mértékben. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 
 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete 
      74/2013.( IV.24) számú képviselő-testületi határozat: 
 

1./ Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, úgy döntött, hogy a konyhai 
ételmaradék elvitelének árát 2013. május 1. napjától 140 Ft+ Áfa/kanna mértékben határozza 
meg. 
 
Határidő: május 1. 

 Felelős: jegyző, polgármester 
 
Hrncsjár Mihályné 
Jogszabályváltozásból eredően a 2014. évi költségvetési koncepció elkészítésének, és 
elfogadásának határideje április 30. Nem igen van magyarázatom arra, hogy miért, de nem is 
dolgunk. A koncepció írásos anyaga önök előtt van, amennyiben kérdésük, hozzászólásuk 
van, azt tegyék meg. 
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Várnai Ildikó:  
A jelenleg rendelkezésünkre álló információk alapján pontos, számadatokat tartalmazó 
koncepciót nem tudtunk beterjeszteni, inkább elvi célok kitűzését határoztuk meg. Hallottam 
már olyan híreket is, hogy az április 30.-i határidőt októberre módosítják, de jelenleg hatályos 
törvényi előírás szerint a koncepciót most kell tárgyalni.  
 
Ivánszki Miklósné: 
Szerintem októberre sem fogunk többet tudni az önkormányzatok következő évi 
finanszírozásáról, fogadjuk el most az előterjesztésnek megfelelően. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta: 
 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete 
      75/2013.( IV.24) számú képviselő-testületi határozat: 
 

1./ Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, úgy döntött, hogy Vanyarc Község 
2014. évi koncepcióját elfogadja az előterjesztésben szereplő változatlan formában. 
 
Határidő: azonnal 

 Felelős: jegyző, polgármester 
 
( A koncepció a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 
Várnai Ildikó: 
A Nógrád Megyei Kormányhivatal törvényességi felhívással élt a Helyi Iparűzési adó 
rendeletünkben foglaltak miatt. A legfőbb probléma, hogy a rendelet a Jogalkotásról szóló 
törvény előírásainak nem felel meg. A törvény alapján helyi rendeletben nem fogalmazhatóak 
meg olyan előírások, amit más jogszabály már rögzít. A kormányhivatal megállapításainak 
figyelembevételével átdolgoztuk az Iparűzési adó rendeletünket. A rendelettervezet önök előtt 
van. Kérem, ha nincs kérdés, vagy hozzászólás, úgy fogadják el a rendelettervezetet, és 
egyben helyezzék hatályon kívül a 8/1996 (XII. 9) jelenlegi rendeletüket. 
 
 

Vanyarc Község Önkormányzat képviselő-testülete 7 igen szavazattal megalkotta a 
6/2013. (IV.24.) önkormányzati rendeletét Helyi iparűzési adóról, és egyben hatályon 
kívül helyezi Vanyarc Község Önkormányzat képviselő-testületének a Helyi Iparűzési 

adóról és vállalkozók kommunális adójáról szóló 8/1996 (XII.09.) ök. rendeletét. 
 

( A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Még van tárgyalandó  témánk, többek között Katymári László képviselő Úr kérelme. 
A Veres Pál Polgári Egyesület felkérésére az Eötvös Lóránd Tudományegyetem 
Társadalomtudományi Kar Szociálismunkás képző Tanszék- a térségben tudományos kutatást 
végez a „ gyermeket egyedül nevelő családok helyzetének feltárására illetve a szegregáltan 
élő lakosság extrém rossz egészségi állapotának szocio-ökonómiai , és pszichológiai 
hátterének vizsgálatára. 
Vanyarc községnek jelenleg nincs szociális térképe, előzetes tájékozódása szerint, ha a 
település kéri ennek elkészítését, akkor egy időben lehetőség adódik ennek elkészítésére is. 
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A kutatás 2013 május1-5. közötti időben történik, előreláthatólag 5 fő részvételével. 
 
A képviselő úr kéri, hogy segítsük elő a lakosság előzetes tájékoztatását, valamint hogy 
amennyiben lehetséges úgy adjuk ki az érintettek címlistáját. 
 
Várnai Ildikó: 
A címlista kiadása járási hatáskör. 
 
Katymári László: 
Igen, ezt már tudjuk. Azt szeretném kérni, hogy az érkezők sátort verhessenek az ÖNO 
udvarán, valamint ha lehetséges, úgy némi kedvezményt a szállásköltségekből. 
 
Hrncsjár Mihályné: 
10% kedvezményt tudunk biztosítani, és természetesen állíthatnak sátrat, és ezért nem kérünk 
pénzt. Tehát csak 12 embert számolunk. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta: 
 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete 
      76/2013.( IV.24) számú képviselő-testületi határozat: 
 

1./ Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, úgy döntött, hogy a kutatást végzők 
részére a szállásköltségből 10% kedvezményt nyújt, valamint hozzájárul ahhoz, hogy a 
szálláshely udvarán sátrat állítsanak. 
Amennyiben a kutatás során elkészítik a település szociális térképét, úgy azt köszönettel 
elfogadjuk. 
 
Határidő: május 1. 

 Felelős: jegyző, polgármester 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Már többször tárgyaltunk a Hatvan és Környéke Települési Szilárdhulladék-gazdálkodás 
Fejlesztése Társulás által benyújtandó pályázati lehetőségről. A pályázat benyújtás előtt van, 
de néhány döntést meg kell hozni, hogy a pályázat benyújtásához minden, a kiírásnak 
megfelelően, rendelkezésre álljon. Az írásos előterjesztés önök előtt van, javaslom hozzuk 
meg a döntéseket. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal,1 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta: 

 
Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

      77/2013.( IV.24) számú képviselő-testületi határozat: 
 

 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a Szabó Zsolt a Hatvan és 
Környéke Települési Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése Társulás Társulási Tanács 
Elnökének „Hatvan és térsége települési hulladékgazdálkodási rendszer fejlesztése című 

KEOP-1.1.1/B/10-11-2013-0004 számú pályázattal kapcsolatos határozat meghozatala” 
tárgyú előterjesztését és a következő határozatot hozza:  
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1. Vanyarc település Képviselő-testülete a Nemzeti Fejlesztési Ügynökség által közzétett 
„Megvalósíthatósági Tanulmány általános sablon” kötelező mellékleteire vonatkozó V. 26. 
pontja alapján jelen határozatával igazolja, hogy a Hatvan és Környéke Települési 
Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése Társulás által az üzemeltetési koncepció 
alátámasztásához felhasznált, illetve a Megvalósíthatósági Tanulmányban (MT) feltüntetett 
adatok, információk a valóságnak megfelelnek. Az Önkormányzata ezúton igazolja, hogy az 
intézkedésen kívül más pályázatban, támogatási konstrukcióban az adott projekthez, illetve 
projektelemhez kapcsolódóan nem vesz részt. 
 
5. Vanyarc település Képviselő-testülete a Nemzeti Fejlesztési Ügynökség által közzétett 
„Megvalósíthatósági Tanulmány általános sablon” kötelező mellékleteire vonatkozó V. 26. és 
27. pontja alapján az RMT-ben bemutatott üzemeltetési koncepciót, díjpolitikát támogatja, a 
díjképzést megismerte és annak betartását – az irányadó jogszabályok (a hulladékról szóló 
2012. évi CLXXXV. törvény, a hulladékgazdálkodási közszolgáltatási díjakról szóló miniszteri 
rendelet) által biztosított keretek között - a támogatás visszafizetésének terhe mellett vállalja a 
projekt befejezését követő öt évig.  
 

Határidő: értelem szerint 
Felelős: polgármester, jegyző 
 

 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal,1 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta: 

 
Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

      77/2013.( IV.24) számú képviselő-testületi határozat: 
 

 
 
Vanyarc Község  Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a Hatvan és Környéke Települési 
Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése Társulás tagja akként dönt, hogy a Magyarország 
helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 87.§-95.§ pontjában foglalt 
rendelkezésekre való tekintettel elfogadja a jelen előterjesztés mellékletét képező, 
módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt társulási megállapodás szövegét, azt magára 
nézve teljes egészében kötelezőnek ismeri el és felhatalmazza Vanyarc Község 
polgármesterét a társulási megállapodás aláírására, valamint arra, hogy Hatvan és Környéke 
Települési Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése Társulás Társulási Tanács tagjaként 
Vanyarc Község Önkormányzat képviseletében a társulási tanácsi ülésen jelen határozatnak 
megfelelően szavazati jogát gyakorolja. 

Határidő: értelem szerint 
Felelős: polgármester 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Mint azt önök is tudják 2013 januárjában és februárjában még körjegyzői hivatalként 
működött a jelenlegi közös hivatal. Sajnálatos módon, csak március 1. napjával sikerült 
megállapodásra jutni a 3 önkormányzatnak a közös hivatal létrehozásáról. Így pénzügyileg 
január és február hónapra a körjegyzőség költségvetése alapján gazdálkodott a hivatal. Mivel 
2013 ban s kaptak a köztisztviselők kereset kiegészítést a jogszabály előírásainak 
megfelelően, és ezt eredeti előirányzatban nem terveztük be, így a kereset kiegészítés 
összegével meg kell emelni a bevételi és kiadási előirányzatokat. Ezen kívül néhány belső 
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átcsoportosításra is sor került. 
Amennyiben nincs kérdés, úgy javaslom, fogadjuk el a módosítást. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal,1 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta: 

 
Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

      78/2013.( IV.24) számú képviselő-testületi határozat: 
 

 
1./Vanyarc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy döntött, hogy a körjegyzőség 
költségvetésében végrehajtott módosításokat az előterjesztésnek megfelelő formában 
elfogadja. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős:  polgármester, jegyző 

 
( Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
Hrncsjár Mihályné: 
A körjegyzőség költségvetésével kapcsolatban van még egy teendőnk. A körjegyzőség 
ugyanis 2013 február 28. napjával megszűnt, így az előirányzatait pénzügyileg zárolni kell. A 
zároláshoz, mivel költségvetést érint, szintén hozzá kell járulni a testületnek. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 

 
Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

      79/2013.( IV.24) számú képviselő-testületi határozat: 
 
1./Vanyarc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy döntött, hogy a körjegyzőség 
költségvetésében az előirányzatok zárolásához hozzájárul. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, jegyző 

  
 

 
Több napirendi pont nem lévén a polgármester megköszönte a részvételt, a nyílt ülést bezárta 

 
k.m.f. 

 
 Hrncsjár Mihályné Várnai Ildikó 
 polgármester jegyző 
 

 
Jegyzőkönyv-hitelesítők: 

 
 
 

Ivánszki Miklósné     Kökényné Hipszki Judit 
       képviselő               képviselő 


